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Mgr. Pristáš: 

táto časť nahrávky nie je zrozumiteľná  

 

Ing. Sabaková: 

Ako dobre vieme, ako súhlas, rozhodnutie o tom, že je potrebné zrealizovať výrub drevín 

v parku, bolo rozhodnuté o tom ešte v predchádzajúcom období. Vzhľadom na to, že sa 

jednalo o ohrozujúci stav, lebo tam boli aj poškodené jedince, mesto v marci pristúpilo 

k tomu, že zrealizuje výrub stromov v 1. etape, ktoré sú najviac ohrozujúce, teda pri 

chodníkoch a pod. Vzhľadom na to, že akurát v tom období to bolo okolo veľkej noci, nebolo 

možné tento výrub zrealizovať, tak sa výrub posunul do vegetačného obdobia. Nie je to 

v rozpore so zákonom, dokonca aj úrad životného prostredia nemal žiadne výhrady k tomu, že 

sa tento výrub zrealizoval, mesto si splnilo svoju oznamovaciu povinnosť voči úradu 

životného prostredia. Jednalo sa tu len o to, že z časových dôvodov alebo posunov sa to 

posunulo asi o 2 týždne, ale nejednalo sa o výrub, ktorý, jednalo sa o suché stromy 

poškodené, teda nebol to klasický výrub, ktorý by podliehal zákonnému povoľovaniu.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 22.6.2015 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


